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OKRM/99/2024/Z/46 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

Z Á P I S  

z 5. jednání sportovní komise rady města konaného dne 11. 6. 2024 

Přítomni: Jaroslav Berka, Václav Fál, Jaromír Frank, Petr Kolář, Jaroslav Kotnauer, 

Ing.  Václav Protiva, Ing. Oldřich Souček, Bc. Pavel Šramhauser, Vojtěch Zach 

Omluveni: Vladan Císler, Martin Sojka 

Nepřítomni:  

Hosté: Mgr. Barbora Čížková, Pavlína Dolanová 

 

Schválený program: 

1. Odsouhlasení zápisu z minulého jednání 

Přítomní členové sportovní komise potvrdili obdržení zápisu z minulého jednání a přijetí 

pozvánky na sportovní komisi.  

2. Informace z jednání RM a ZM 

Přijato usnesení č. 15/2024 (9 - 9,0,0) 

Předseda sportovní komise Jaroslav Berka informoval o průběhu jednání RM a ZM.  

V ZM byla přijata usnesení o rozdělení dotací vyšších, než 250.000 Kč v rámci dotačního 

programu na podporu sportu v roce 2024 u Opatření č. 1 a Opatření č. 2. Zároveň ZM 

obdrželo kompletní informace o rozdělení dotací i ve všech ostatních opatřeních.  

ZM dále schválilo poskytnutí mimořádné finanční odměny Volejbalovému klubu České 

Budějovice, z.s. ve výši 1.000.000 Kč. Volejbalový klub České Budějovice, z. s. v sezóně 

2023/2024 vybojoval mistrovský extraligový titul. Spolek se účastnil i Ligy mistrů, kde 

hráči dokázali zvítězit ve dvou ze tří domácích utkání. Do hlavní části nejprestižnější 

světové klubové soutěže – Ligy mistrů se spolek kvalifikoval i pro sezónu 2024/2025. 

Finanční prostředky budou použity na náklady spojené s provozem Volejbalového klubu 

České Budějovice, z.s. – A - týmu mužů v extralize v sezóně 2024/2025 a na náklady 

spojené se zajištěním organizace zápasů Ligy mistrů v následující sezóně. 

3. Poskytnutí dotací preferovaným sportovním klubům, na základě podepsaného memoranda 

o spolupráci při rozvoji hokejové, fotbalové a volejbalové akademie 

Přijato usnesení č. 16/2024 (9 - 9,0,0) 

Dne 30.6.2024 končí platnost podepsaných memorand o spolupráci při rozvoji hokejové, 

fotbalové a volejbalové akademie.  

Mgr. Barbora Čížková informovala sportovní komisi o přípravě nových memorand a smluv, 

které budou předloženy ZM (hlavní změny - v nové verzi smluv nebude nutný podpis 

jednotlivých svazů, celková částka bude akademiím vyplacena vždy ve 2 splátkách. Druhá 
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splátka bude vyplacena až v případě, že vyúčtování první, obdržené částky, bude 

v pořádku).  

Jednání o zařazení florbalu mezi preferované sporty zatím není aktuální.  

4. Informace o přípravách na Hry XI. letní olympiády dětí a mládeže – Mgr. B. Čížková – 

vedoucí odboru školství a tělovýchovy  

Přijato usnesení č. 17/2024 (7 - 7,0,0) 

Mgr. B. Čížková informovala sportovní komisi o přípravách na Hry XI. letní olympiády 

dětí a mládeže 2024. 

Před samotným slavnostním zahájením her vytvoří 2000 dětí z 9 základních škol a jejich 

pedagogů na náměstí Přemysla Otakara II. dne 14.6.2024 v 10.00 hod. olympijské kruhy. 

Zahajovacího ceremoniálu her dne 23.6.2024, který proběhne na náplavce u Dlouhého 

mostu, se zúčastní až 30.000 osob, samotných sportovců pak bude více, než 4.000. Do her 

budou rovněž zapojeny dětí z místních ZŠ a MŠ, které si budou moci jednotlivé sporty 

vyzkoušet. Dosavadní příprava na konání her byla vysoce hodnocena ČOV. 

17.10 - odešel p. Bc. P. Šramhauser 

P. Vojtěch Zach informoval sportovní komisi o konání Konference na podporu sportování 

mládež, která se bude konat v rámci her dne 23.6.2024 od 13.30 hod. v hotelu Clarion za 

účasti zástupců ČOV, hejtmanů, NSA, poslanců a dalších významných hostů. 

17.15 - odešel p. J. Kotnauer 

5. Různé 

Usnesení nebylo přijato (7 - 0,3,4) 

1. HC České Budějovice, z.s. obdržel v rámci Opatření č. 3 - 2. výzva, částku 50.000,-- Kč 

na uspořádání hokejového turnaje dorostů O pohár města Českých Budějovic. Zástupci 

klubu požádali o souhlas se změnou věkové kategorie, pro které by měl být turnaj pořádán. 

Sportovní komise nesouhlasí se změnou věkové kategorie hráčů. Po hlasování sportovní 

komise nebylo usnesení přijato. Hlasování (7 - 0,3,4). 

2. Mgr. Barbora Čížková předala všem přítomným členům sportovní komise Plán rozvoje 

sportu v Českých Budějovicích na období 2018 - 2025 ke zpracování připomínek k plánu 

na další období.  

3. Členové sportovní komise se dohodli, že prázdninové jednání bude výjezdní a uskuteční 

se v areálu SK Mladé v měsíci srpnu. Sekretářka komise domluví s předsedou spolku 2 

termíny, z nichž se vybere ten, který bude vyhovovat většině členů.  

 

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 

počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů. 

5. jednání sportovní komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod. 

Soubor usnesení: 

K bodu:  Informace z jednání RM a ZM 

 

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 15/2024: 

sportovní komise rady města 

b e r e  n a  v ě d o m í  
poskytnutí mimořádné finanční odměny Volejbalovému klubu České Budějovice, z.s. ve výši 

1.000.000 Kč.  
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K bodu:  Poskytnutí dotací preferovaným sportovním klubům, na základě podepsaného 

memoranda o spolupráci při rozvoji hokejové, fotbalové a volejbalové akademie 

 

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 16/2024: 

sportovní komise rady města 

b e r e  n a  v ě d o m í  
informaci o přípravě nových memorand a smluv pro období od 1.7.2024. 

 

K bodu:  Informace o přípravách na Hry XI. letní olympiády dětí a mládeže – Mgr. B. 

Čížková – vedoucí odboru školství a tělovýchovy  

 

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 17/2024: 

sportovní komise rady města 

b e r e  n a  v ě d o m í  
informace o přípravách na Hry XI. letní olympiády dětí a mládež 2024. 

V Českých Budějovicích dne 12. 6. 2024 

Zapsal(a): Jana Kortusová, sekretářka komise 

Ověřil(a): Václav Fál 

Jaroslav Berka 

předseda komise 


